

Funds Withdrawal Request

طلب سحب مبالغ

Please note that, the transaction will take 2 to 4 business working days to be processed.

يرجى العلم أن عملية السحب تستغرق من 2 يومين إلى 4 أيام عمل لإتمام العملية.

Account Name : : اسم صاحب الحساب

Trading Account # : : رقم حساب التداول

Amount (write in numbers) : : مبلغ وقدره (بالأرقام)

Amount (write in words) : : مبلغ وقدره (بالأحرف)

I, the undersigned, request that "Amwal International Investment Company" transfer the above amount.

أنا الموقع أدناه، أطلب من "شركة أموال الدولية للاستثمار" أن تقوم بسحب المبلغ أعلاه.

To the following bank account:

وتحويله إلى الحساب المصرفي التالي:

Bank Account No. : : رقم الحساب البنكي

Bank Name : : اسم البنك

Bank Address : : عنوان البنك

Swift Code : : رمز سويفت

IBAN : : الأيبان

The Customer represents that it is the beneficial owner of the funds being transferred and that the Customer has directed these funds to be deposited in to one of his own bank accounts. The Customer represents that no third parties have beneficial ownership of funds in the Customer's Account and that the Customer is not trading on behalf of third parties.

يقر العميل بأنه المالك المُستفيد من المبالغ المُحوَلة وأن العميل أصدر تعليماته بأن يتم إيداع هذه المبالغ في أحد الحسابات المصرفية الخاصة به، كما يقر العميل بأنه ليس هناك أطراف أخرى لها ملكية إستفادية من المبالغ في حساب العميل وأن العميل لا يتداول نيابة عن أطراف أخرى.

Customer Signature : : توقيع صاحب الحساب

Date : : التاريخ